
  

Beste raadsleden, 

 
Op welke gronden deze brief?/Waarom nu voorgelegd?  

Op 28 september 2023 vonden twee schietincidenten plaats, waarbij drie mensen om het 

leven kwamen. Nu, een half jaar later, liggen deze gebeurtenissen nog vers in het 

geheugen en zijn het gemis en de schok die deze teweegbrachten onverminderd groot.  

 

Ik heb uw raad in december geïnformeerd over de opzet van de reflectie met de betrokken 

partners op de contactmomenten met de heer L. en de daarop gevolgde handelingen. De 

verwachting was dat aan het einde van het eerste kwartaal van 2024 de conclusie van de 

reflectie met uw raad gedeeld zou kunnen worden. In deze brief zal ik toelichten dat het 

moment nu nog niet daar is voor een inhoudelijke reactie en breng ik u op de hoogte van 

de laatste stand van zaken. Voorafgaand aan het toezenden van deze raadsbrief heb ik de 

nabestaanden van de slachtoffers geïnformeerd, om hen niet te overvallen met een 

openbare brief aan de raad waar zij, bijvoorbeeld in de media, mee geconfronteerd kunnen 

worden. 

 

Relatie met het coalitieakkoord/collegewerkprogramma/eerder aangenomen moties 

en gedane toezeggingen: 

• Raadsinformatiebrief 13 oktober 2023 (23bb006634). 

• Raadsinformatiebrief 12 december 2023 (23bb008543). 

 

Wat kan er al wel en wat kan er nog niet gedeeld worden 

Op 15 januari 2024 stond de strafzaak van de heer L. voor het eerst op zitting. Hoewel het 

een zogenaamde pro forma zitting betrof, wordt bij elke zitting door het OM gekeken wat 

wél inhoudelijk kan worden gedeeld. Er waren veel bewoners van het Heiman 

Dullaertplein en medewerkers van het Erasmus MC (EMC) aanwezig. De verdachte zelf is 

niet ter zitting verschenen. Op de zitting hebben de Officieren van Justitie verslag gedaan 

wat er op 28 september 2023 is gebeurd. Hiervan is door de pers uitgebreid verslag 

gedaan, waarmee ook het bredere publiek geïnformeerd werd.  

Omdat het onderzoek nog niet was afgerond en de advocaat nog niet haar 

onderzoekswensen had doorgegeven, is de zaak open terugverwezen naar de rechter-

commissaris, zodat eventuele onderzoekswensen vlot opgepakt kunnen worden. Op 11 

april 2024 staat de zaak wederom pro forma op zitting. Naar verwachting is tijdens deze 

zitting het rapport van het Pieter Baan Centrum nog niet gereed.  
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Ook in aanloop naar deze zitting wordt bekeken welke informatie gedeeld kan worden 

met het publiek. Daarbij zal het OM altijd eerst informatie delen met de nabestaande 

families en andere slachtoffers. 

 

Om het strafproces niet te beïnvloeden, kijkt het OM zorgvuldig naar welke informatie op 

welk moment gedeeld kan worden. Het delen van informatie vanuit andere onderzoeken 

met het brede publiek, zoals het reflectieonderzoek waar ik u eerder over informeerde, is 

daarom in dit stadium nog niet mogelijk.  

 

De reflectie  

Zoals u bekend reflecteren betrokken partners gezamenlijk op de contactmomenten met 

de heer L. en de daarop gevolgde handelingen. De betrokken overheidsinstanties en 

maatschappelijke instellingen worden op dit moment onafhankelijk begeleid door  

Rieke Samson-Geerlings1 in het vertrouwelijk uitvoeren van een reflectie. Hierbij staan 

reflecteren en leren centraal, zowel voor de uitvoerend professionals als op leidinggevend 

niveau. Dit gebeurt per partner en in een gezamenlijk groepsgesprek, waarbij de 

hoofdinzichten uit de aparte interviews worden besproken. Dit groepsgesprek staat 

gepland in de maand april. De medewerking en openhartigheid tijdens de interviews zijn 

groot. Rieke Samson-Geerlings heeft de driehoek op 19 maart 2024 meegenomen in de 

stand van zaken.  

 

Terugkoppeling aan de gemeenteraad 

Gedurende het gehele strafproces zal de afweging rondom informatiedeling een rol 

blijven spelen. Het beroep dat eerder is gedaan op uw begrip om de strafzaak tot een goed 

einde te brengen, blijft daarmee van kracht. In aanloop naar elke zitting wordt door het 

OM opnieuw bekeken welke informatie uit de reflectieopdracht kan worden gedeeld.  

Wanneer het strafrechtelijke belang zich niet meer (meer) verzet tegen openbare 

informatiedeling, breng ik u hiervan op de hoogte.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

 
 

A. Aboutaleb 

Burgemeester 

 

 
1 Rieke Samson-Geerlings heeft een achtergrond bij het Openbaar Ministerie, onder meer op de portefeuilles 
jeugd, zeden en huiselijk geweld. Zij is voorzitter geweest van de commissie-Samson, welke in 2010 werd 
ingesteld door de Nederlandse overheid om onderzoek te doen naar seksueel misbruik van door de overheid 
uit huis geplaatste kinderen. Momenteel is zij actief als raadsheer-plaatsvervanger bij de Hoven van Arnhem 
en Den Haag en voorzitter van het adviescollege levenslanggestraften. 
 


